



Dr. Natasha Saunders is a pediatrician at the Hospital for Sick Children, an Associate Professor in the Department of Pediatrics and the Institute of Health Policy, Management and Evaluation at the University of Toronto and an Adjunct Scientist at ICES. Dr. Saunders is a health services research and epidemiologist whose research aims to create an evidence base to inform policy development. Her research has focused on mental health system performance, access to and quality of care with a specific focus on injuries and mental health using large, linked health and administrative databases.

La **D^{re} Natasha Saunders** est pédiatre à The Hospital for Sick Children, professeure agrégée au Département de pédiatrie et à l'Institut de politique, de gestion et d'évaluation de la santé de l'Université de Toronto et scientifique auxiliaire à l'ICES. Chercheuse en services de santé et épidémiologiste, elle a pour but de créer une base de données probantes pour orienter l'élaboration de politiques. Ses recherches ont notamment porté sur le rendement du système de santé mentale, l'accès aux soins et leur qualité, avec une focalisation particulière sur les blessures et la santé mentale, et ce, en utilisant de vastes bases de données administratives et de santé interconnectées.